
MØTEREFERAT FAU –  

AUSTRÅTT SKOLE 

Skoleåret 2019/2020 

 

Dato: 02.03.2020 

Kl: 19:30-21:00 

Sted: Personalrommet på Austrått skole 

Referent: Kari Birgitte M. Wiig 

Tilstede: Pia Silverstone, Ninja Håland, Kari Anne Nøglegaard, Cecilie Espeland Klovning, 

Karoline Larsen, Kari Birgitte Melvær Wiig, Inger Brunvær Kvale, Solin Samir Osman, Rektor 

Kjetil Gjerdevik 

Forfall: , Gry Helen Raugstad, Sheryl Doke, Gry Tone Johansson, Gunhild Van Zanten 

Magnussen, Randi Hæhre, Therese Habberstad, Anette Øvrelid 

Innkalling og referat fra forrige gang er godkjent. Referat legges ut på skolens hjemmesider.  

SU/SMU referat legges også ut på skolens hjemmesider.  

Sak 1: Oppstartsmøte 17. mai 

Godt i gang med arbeidet. Elevene på Austrått og Iglemyr får med seg loddbok. Inntektene 

fra lotteri blir brukt til utgifter (gevinster mm) til arrangementet. Status på premier 9. mars 

(gavekort mm),  – sende ut til alle foreldre dersom det er behov for flere premier. Vurdere å 

dele forespørsel via Spond natteravngruppe.  

Sak 2: Elevkveld 

Elevkveld 18. mars. Ansvar 1. og 7. trinn. Rektor sjekker om det er mulig at en fra skolen gå 

innom for å sjekke lys/lyd i løpet av arrangementet. Alternativt forespørre en foreldrevakt 

som er teknisk anlagt.  

Sak 3: Årsmøte FAU 

Alle FAU representanter tar med to kanner kaffe hver. Inger tar med Te. Skolen ordner med 

å sette ut stoler. 

1 april kl 18 – 20. Sendes ut invitasjon. Sendes ut på transponder, ukeplan og hjemmeside, 

FAU orientering innledningsvis. Gjennomgang av årets aktiviteter i FAU. Legg ut en slide om 

natteravnordning. Pluss liste til å bli invitert inn. 

Foredragsholder: Inge Håvard Bergdahl 

Forslag til elementer i tittel: Generasjon prestasjon - flere og flere frustrerte elever i skolen, 

hvem har ansvaret/ du har ansvaret? Sorg, glede, kjærlighet og sinne har plass i 

skolehverdagen, men hvor er de voksne? Vi har invitert Inge Håvard Bergdahl 



Universitetslektor og spesialpsykolog, Agder som snakker om livsmestring i 2020, hvorfor 

dette får en plass i den nye læreplanen og hvorfor foreldre må på banen 

Vi skal bygge den sosiale kompetansen. Vi er den første og eneste skolen som har 

tilkjennegitt at vi har en utfordring. Vi registrerer at det er større sosiale utfordringer nå enn 

for tre år siden selv om de faglige prestasjonene er gode 

Sak 4: Informasjon fra bydelen 

Vi må rekruttere flere til natteravnsordningen. Send til menigheten for deling. Sende ut 

melding på transponder. 

Sak 5: Rektor informerer m/ kommentarer fra FAU representanter 

 Massiv lekkasje i 2 trinnsområdet. Blir utbedret.  

 Årsak til at elevene går tidligere hjem to dager: IST – nytt system for hele kommunen. 

Eksempler på hva det kan benyttes til: Tester og prlver. Elevsamtalen som gjennomføres 

på skolen kan legges ut. Elevens selvvurdering. Korte spørreundersøkelse til hjemmet. De 

eldste elevene som har halvårsprøver. Vurderinger.  

 Mange nye elever, 2, 4 og 6 trinn. For to uker siden, ny elev på 6. To til i 5 og 6. To nye 

elever fra Randaberg i mai. Førsteklassinger til høsten: 34. Går fra 260 til 280 til høsten. 

To klasser på alle trinn til neste år.  

 Coronavirus – informert alle elevene. Klemming erstattet med tommel opp – håndvask. 

Hva skjer dersom det blir påvist smitte?  Det er ikke konkludert med hva som vil bli gjort. 

Vil bli vurdert ut fra situasjonen. Stenge tvert, eller annen hver dag .  

 Økonomi: Beregninger viser behov for 2000! ekstra pedagogtimer (blanding av det vi har 

vedtak på og det vi beregner at vil komme) fra august. Vil utgjøre 1 – 1,5 millioner mer 

enn budsjett. Behovet er økende når vi tar i bruk fremskrivningsmodell. Vi står klar til å 

ansette, og har kandidater klar men vi har ikke avklaringer mht budsjett. Forhåpentligvis 

avklaring så snart som mulig for ikke å miste gode kandidater. En sammensatt 

elevgruppe, mange særskilte behov. Må sikre et pedagogisk forsvarlig opplegg. Det har 

vært et etterslep pga dårlig bemanning på PPT-kontoret. Har nå fått PPT-kontakt. Har 

ikke hatt noen de siste tre-fire månedene. 18% av elevmassen har behov for 

spesialpedagogisk opplæring på Austrått (4 – 5% ligger innenfor normalen)! I tillegg 

kommer særskilt norskopplæring (25% av elevene har behov utover normalen). 

Saksbehandlingstid på tildeling av pedagogtimer har vært opp til ett år. Beskrivede for 

situasjonen er at Altona har mer enn dobbelt så mange saker som på samme tid i fjor. 

Saken følges nøye av FAU. 

 Mangler en avdelingsleder – 1-4 leder har brukt tid på SFO. 

 SFO – har hatt sykemelding. Det har vært hyppig lederskifte. Men tendensen er at folk er 

mer fornøyd de siste to årene. Har hatt oppgang fra 2018 til 2019. Foreldre savner 

engasjerte voksne. Oppsamlingsplass. Eksempel i vinterferie – gjør noe ekstra, 

sammenligninger med skoler rundt. Når de går i skole, sakkyndig vurdering, x antall 

timer. Når de trer over i SFO – har ikke de samme vurderinger -> Karoline etterspør et 

foreldremøte.  

Referent Kari Birgitte M. Wiig, 2 mars 


